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• Helsefaks handlingsplan. UiT overordnede langtidsplan var oppe på forrige styremøtet og nå 

arbeides det med å beskrive tiltak for å nå målene. Det er etablert teamsområde og en struktur 
som skal bidra til å lage et levende dokument.  

• Økonomi er tema på alle ledersamlinger på UiT.  
• Gjennomgang av studieprogrammene ved UiT har betydning for Helsefak og det håpes at dette 

vil ha positiv betydning for økonomien.  
• Arealutnyttelse ved UiT og leide arealer. Det arbeides med hvordan areal brukes og fortetting. 

Inkludert labareal, der man ser på lab sammen med andre fakulteter som benytter lab. 
• Rekruttering av studenter, det er enkelte studieprogram der man frykter at man ikke får fylt opp 

alle plassene. Sykepleie vil ha ekstra fokus på. 

Vedtak 
Sakene tas til orientering av fakultetsstyret. 
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